

Direct Wines Offer



Wine Offer: DBS Xmas Offer 2019

RED Awarded French Reds 6-Btl												
Quantity	Vintage	Label	Colour	Country	Region	Appellation	Grape	RRP (Per btl)	RRP (Case)	LW Special offer price	Discount (\$)	Discount (%)
1	2015	Le Champ des Etoiles Pinot Noir	Red	France	Southern France	Pays d'Oc IGP	Pinot Noir	179	1024	699	325	32%
1	2018	Rex Mundi Shiraz Grenache	Red	France	Southern France	Pays d'Oc IGP	Shiraz-based blend	159				
1	2018	Le Prince de Courthezon Cotes du Rhone	Red	France	Rhône	Côtes du Rhône AOC	Grenache-based blend	169				
1	2014	Chateau Le Coin Bordeaux	Red	France	Bordeaux	Bordeaux AOC	Merlot-based blend	209				
1	2017	La Porte des Princes Grenache	Red	France	Rhône	Vaudluse IGP	Grenache	149				
1	2016	Saveur du Soleil Rouge	Red	France	Southern France	Coteaux de Béziers IGP	Red blend	159				

WHITE Awarded Euro Whites 6-Btl												
Quantity	Vintage	Label	Colour	Country	Region	Appellation	Grape	RRP (Per btl)	RRP (Case)	LW Special offer price	Discount (\$)	Discount (%)
1	2016	Visionario	White	Italy	Veneto and North East	Venezie IGP	White blend	159	1034	699	335	32%
1	2016	Abbesse Royale Sauvignon Blanc	White	France	Loire	Touraine AOC	Sauvignon Blanc	179				
1	2017	Les Cailloux Dores Blanc Chardonnay	White	France	Southern France	Vin de France	Chardonnay	179				
1	2017	Los Hermanos Manzanos Blanco Barrica	White	Spain	Rioja	Rioja DOCa	White blend	219				
1	2017	Flor de San Martin Garnacha Blanca	White	Spain	Navarra	Navarra DO	Garnacha Blanca	139				
1	2018	Il Sogno di Arianna Pinot Grigio	White	Italy	Veneto and North East	Venezie DOC	Pinot Grigio	159				

FREE Premiums with purchase of any case (either Red and White)												
Quantity	Vintage	Label	Colour	Country	Region	Appellation	Grape	RRP (Per btl)	RRP (Case)	LW Special offer price	Discount (\$)	Discount (%)
2	--	Dartington Crystal Red Wine Glasses	--	--	--	--	--	--	350	FREE	--	--

With purchase of either case, customers can enjoy add-on price of \$299 to buy another case of Reds or Whites - with an extra free gift of 2 Bottles of French Reds in Gift Box.

Direct Wines Offer

Offer 1



Regular Price \$1,024/ **Special Offer \$699**
Free Red Wine Glasses \$350



Regular Price \$1,034/ **Special Offer \$699**
Free Red Wine Glasses \$350

ADD-ON Offers



Regular Price \$1,024/ **Special Offer \$299**
2 Free French Reds in Gift Box \$298



Regular Price \$1,034/ **Special Offer \$299**
2 Free French Reds in Gift Box \$298

DBS Treasures Christmas Privileges

Christmas Privileges - General Terms and Conditions

1. DBS Treasures Christmas Privileges (the “**Promotion**”) is available to DBS Treasures customers of DBS Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”) who receive the Bank’s marketing communication for the Promotion (“**Customers**”).
2. Unless otherwise specified below, the Promotion shall run from 1 December 2019 to 31 December 2019 (the “**Promotion Period**”).
3. Customers must be a DBS Treasures customer at the time the below offers are given.
4. All products and services are subject to availability and on a first come first serve basis while stocks last.
5. The prices of all products and services published on the related webpage are for reference only. No notice will be made should there be any changes.
6. The Bank is not the supplier of the products/services or the description, photos or reference prices in relation to the products/services published in our website (which are intended to be for reference only). Any enquiries, claim or complaint in relation to the quality or availability of the products/services or the accuracy of any of the aforementioned information contained in our website shall be directed to the relevant supplier. The Bank shall assume no liability in respect thereof.
7. The Bank shall not accept any liability for any loss incurred by Customers should the participating merchants refuse to provide the offers.
8. The Bank and the respective merchants may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without prior notice. The Bank’s and the respective merchant’s decision are final.
9. In the event of any dispute between Customers and the respective merchant, the decision of the respective merchant shall be final.
10. If the Customer becomes a non-DBS Treasures customer or if there is abuse/non-compliance by the Customer during the Promotion Period, the Customer cannot enjoy the Promotion. The Bank will not credit the reward or where the reward has been credited, the Bank may debit the value of any reward or other gifts from the Customer's account(s) without prior notice and/or take action to recover any outstanding amounts.
11. All offers under the Promotion cannot be exchanged for cash, credit limit or other prizes.
12. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

Christmas Privileges Specific Terms and Conditions - 樂事會 Laithwaites Direct Wines

13. Customers can enjoy a special discount with purchase of designated package offer online with free delivery from 1 December 2019 to 31 January 2020.
14. This Offer is available while stock lasts. If any wine in the designated package is unavailable, wine of equal or greater value will be supplied at the sole discretion of Laithwaites Direct Wines.
15. This Offer cannot be used in conjunction with any other discounts or promotional offers of Laithwaites Direct Wines.
16. This Offer cannot be exchanged for cash or other goods.
17. This Offer is also subject to Laithwaites Direct Wines’ Terms and Conditions available at www.directwines.com.hk/DBSxmas19.

Direct Wines Offer

DBS 聖誕美酒獻禮2019

紅酒 6 支得獎法國紅酒

數量	年份	品牌	類別	國家	區份	名號	葡萄品種	原價(瓶) HKD	原價(組) HKD	優惠價 HKD	折扣 HKD	折扣 (%)
1	2015	Le Champ des Etoiles Pinot Noir	紅酒	法國	南法	Pays d'Oc IGP	黑皮諾	179	1024	699	325	32%
1	2018	Rex Mundi Shiraz Grenache	紅酒	法國	南法	Pays d'Oc IGP	希哈混釀	159				
1	2018	Le Prince de Courthezon Cotes du Rhone	紅酒	法國	南隆河	Côtes du Rhône AOC	歌海娜混釀	189				
1	2014	Chateau Le Coin Bordeaux	紅酒	法國	波爾多	Bordeaux AOC	梅鹿混釀	209				
1	2017	La Porte des Princes Grenache	紅酒	法國	南隆河	Vaucluse IGP	歌海娜	149				
1	2016	Saveur du Soleil Rouge	紅酒	法國	南法	Coteaux de Béziers IGP	紅葡萄混釀	159				

白酒 6 支得獎歐洲白酒

數量	年份	品牌	類別	國家	區份	名號	葡萄品種	原價(瓶) HKD	原價(組) HKD	優惠價 HKD	折扣 HKD	折扣 (%)
1	2016	Visionario	白酒	意大利	威尼托與東北部	Venezie IGP	白葡萄混釀	159	1034	699	335	32%
1	2016	Abbesse Royale Sauvignon Blanc	白酒	法國	羅亞爾	Touraine AOC	長相思	179				
1	2017	Les Cailloux Dores Blanc Chardonnay	白酒	法國	南法	Vin de France	霞多麗	179				
1	2017	Los Hermanos Manzanos Blanco Bamica	白酒	西班牙	里奧哈	Rioja DOCa	白葡萄混釀	219				
1	2017	Flor de San Martin Garnacha Blanca	白酒	西班牙	納瓦拉	Navarra DO	白歌海娜	139				
1	2018	Il Sogno di Arianna Pinot Grigio	白酒	意大利	威尼托與東北部	Venezie DOC	灰皮諾	159				

免費 隨以上套裝贈送

數量	年份	品牌	類別	國家	區份	名號	葡萄品種	原價(瓶) HKD	原價(組) HKD	優惠價 HKD	折扣 HKD	折扣 (%)
2	--	Dartington Crystal 酒杯	--	--	--	--	--	--	350	FREE	--	--

購買以上套裝，加購第二組(不必與第一組相同)只需\$299，加可獲贈兩支法國紅酒連精美禮盒。

Direct Wines Offer

優惠套餐



原價 \$1,024/ 優惠價 \$699
加送免費酒杯價值 \$350



原價 \$1,034/ 優惠價 \$699
加送免費酒杯價值 \$350

加禮優惠



原價 \$1,024/ 優惠價 \$299
兩支法國紅酒連精美禮盒價值 \$298



原價 \$1,034/ 優惠價 \$299
兩支法國紅酒連精美禮盒價值 \$298

星展豐盛理財 獨家聖誕 優惠禮遇

「獨家聖誕 優惠禮遇」 - 一般條款及細則

1. 星展豐盛理財聖誕優惠（「優惠」）只適用於星展銀行（香港）有限公司（「銀行」）之星展豐盛理財客戶（「客戶」）並接收優惠資訊。
2. 除特別註明外，優惠期由 2019 年 12 月 1 日至 2019 年 12 月 31 日（「優惠期」）。
3. 客戶在使用此優惠時必須仍然為星展豐盛理財客戶。
4. 所有產品及服務之優惠名額有限，先到先得，用完即止。
5. 載於此網頁的所有產品及服務的價格僅供參考之用，如有任何調整，恕不另行通知。
6. 本行並非產品/服務的供應商，載於此網頁的產品/服務資料、圖片或參考售價亦非由本行提供並只供參考。如對產品/服務的質素或供應情況或此網頁內任何上述資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關商戶提出。本行對此不承擔任何責任。
7. 如果參與商戶拒絕提供優惠，銀行不會對客戶造成的任何損失承擔任何責任。
8. 本行及有關商戶可以修改本條款及細則及/或更改或終止優惠。本行及有關商戶的決定為最終決定。
9. 如有任何爭議，相關商戶保留最終決定權。
10. 如果客戶為非星展豐盛理財客戶，或者在促銷期間客戶濫用/不遵守條款及細則，客戶將不能享用優惠。銀行將不會受予客戶優惠，銀行將在不作通知下從客戶戶口扣除有關優惠的價值及/或採取行動以追討有關金額。
11. 本優惠的所有獎賞及/或禮遇不可兌換現金、信用額或其他獎賞。
12. 如中、英文版本不一致，概以英文版本為準。

「獨家聖誕 優惠禮遇」特別條款及細則 - 樂事會 Laithwaites Direct Wines

13. 客戶於2019年12月1日至2020年1月31日，可於特定網頁享指定美酒套裝優惠及免費送貨服務。
14. 此禮遇數量有限，售/送完即止。如優惠套裝之葡萄酒售罄，樂事會Laithwaites Direct Wines將自行決定提供相同或更高價值的葡萄酒取代之。
15. 除特別註明外，此禮遇不可與樂事會Laithwaites Direct Wines其他折扣或推廣優惠同時使用。
16. 此禮遇不可兌換現金或其他貨品。
17. 此禮遇另須受樂事會Laithwaites Direct Wines之條款及細則約束，詳情請瀏覽www.directwines.com.hk/DBSxmas19c。